

Are You Out of Your Mind?

你顛狂嗎？

【 2 Cor 林後 5: 13 – 21 】



Introduction 介紹

2 Cor 林後 5: 13

If we are “*out of our mind*,” as some say, it is for God; if we are in our right mind, it is for you.

我們若果癲狂、是為 神。若果謹守、是為你們。

Introduction 介紹

Acts 徒 22: 3

“I am a Jew, born in Tarsus in Cilicia, but brought up in this city, *educated at the feet of Gamaliel* according to the strict manner of the law of our fathers, being zealous for God as all of you are this day.

保羅說、我原是猶太人、生在基利家的大數、長在這城裏、*在迦瑪列門下*、按著我們祖宗嚴緊的律法受教、熱心事奉神、像你們眾人今日一樣。

GAMALIEL THE RIGHTEOUS PHARISEE TEACHER OF THE APOSTLE PAUL





JESUS

HE TOOK
THE NAILS FOR US

NARCISSIST



2 Cor 林後 5: 14

For the love of Christ *controls (sunecho)* us,
because we have concluded this: that one has
died for all, *therefore all have died*;

原來基督的愛**激勵 (sunecho)**我們。因我們想
一人既替眾人死、**眾人就都死了**。



Against
Gambling

ME?

ADDICTED?

Wife....gone.

Kids....gone.

Home...gone.

Life....gone.



2 Cor 林後 5: 18 - 19

18 *All this is from God*, who through Christ *reconciled us to himself* and gave us the ministry of reconciliation; 19 that is, *in Christ God was reconciling the world to himself*, not counting their trespasses against them, and entrusting to us the message of reconciliation.

18 一切都是出於 神、他藉著基督使我們與他和好、又將勸人與他和好的職分賜給我們。 19 這就是 神在基督裏、叫世人與自己和好、不將他們的過犯歸到他們身上。並且將這和好的道理託付了我們。

FATHER

Authority



HOLY SPIRIT

Presence

SON

Accomplisher

REJECTING



GOD

2 Cor 林後 5: 20


Therefore, we are *ambassadors for Christ*, God making his appeal through us. We implore you on behalf of Christ, be reconciled to God.

所以我們作**基督的使者**、就好像 神藉我們
勸你們一般。我們替基督求你們與 神和好。

A hand holding a wooden cross against a sunset background. The sun is low on the horizon, creating a warm, golden glow. The cross is dark and silhouetted against the bright light. The text "Ambassadors for Christ" is overlaid in white, serif font.

Ambassadors for Christ

2 CORINTHIANS 5:12-21



Grace is the power of the Holy Spirit
to enable you to go through things
that seem impossible.
2 Corinthians 12:9



JESUS

HE TOOK
THE NAILS FOR US